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Abstract (en)
The device has an inner rod (10), a hollow outer rod (17) and a rotation device (29) to rotate both rods. The rotation device drives a drive wheel (26)
of the outer rod and a drive wheel (34) of the inner rod. The drive wheels may be driven in opposite directions and at differing speeds. Preferably,
each drive wheel forms part of a gear (28,33), where the gears can be displaced relative to each other in the rod directions and are connected by a
connecting shaft (35).

Abstract (de)
Die Bohrvorrichtung weist ein Innengestänge (10) mit Tieflochhammer (13) und ein Außengestänge (17) auf. Für beide Gestänge (10,17) ist eine
gemeinsame Drehvorrichtung (29) vorhanden, die die Gestänge synchron antreibt. Das Außengestänge (17) wird über ein eigenes Antriebsrad
(26) angetrieben und das Innengestänge (10) ebenfalls über ein eigenes Antriebsrad (34). Jedes der Antriebsräder ist Bestandteil eines Getriebes
(28,33). Das eine Getriebe (33) kann in Längsrichtung durch eine Vorschubvorrichtung (50) verschoben werden, um das Innengestänge (10) relativ
zum Außengestänge (17) zu verschieben. <IMAGE>
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